
PROTOKÓŁ Nr 27 A /2021

z posiedzenia Komisj i  Skarg Wniosków i  Petycji
odbytego w dniu 5 luty 2021 r.  w sali  posiedzeń Urzędu Gminy Grunwald

Posiedzenie rozpoczęto godz.  10 0 0  -  zakończono godz.  10 3 5 .
Przewodniczyła:  Przewodnicząca  Komisj i  Skarg  Wniosków  i  Petycj i  –  Pani  Hal ina
Gutowska.

Obecni  członkowie  komisj i  Skarg  Wniosków i  Petycj i  Gminy Grunwald  ( l i sta  obecności
zał .  nr  1) :

Ponadto w posiedzeniu udział  wzięl i :
1 . Ewa Bawolska – Przewodnicząca Rady Gminy,
2. Cecyl ia  Lecewicz-Husar-  Radna Gminy Grunwald

Ad  pkt.  1  i  2.        Otwarcie        –  stwierdzenie  prawomocności  obrad.  Przyjęcie  porządku
obrad  .
Przewodnicząca  Komisji  Skarg  Wniosków  i  Petycji  –  Halina  Gutowska-  dokonała
otwarcia  posiedzenia  komisj i ,  s twierdziła  prawomocność  obrad  oraz  przedstawiła  projekt
porządku obrad.   Poinformowała,  że  na posiedzenie  komisj i  zapraszała Wójta Gminy oraz
skarżącego,  ale nikt  się nie zjawił.  
Radni  uwag nie  zgłosi l i .

Komisja Skarg Wniosków i  Petycj i  w głosowaniu jawnym jednogłośnie
przyjęła porządek obrad wg.  następującego wyszczególnienia.

1. Otwarcie – stwierdzenie prawomocności  obrad.
2.  Przyjęcie  porządku obrad.
3.  Przyjęcie  protokołów z posiedzeń komisji  Skarg Wniosków i  Petycji:
3.1.  Protokół  Nr 23 D /2020 z dnia 18 l is topada 2020 roku.
3.2.  Protokół  Nr 24 A /2020 z dnia 8 grudnia 2020 roku
4.  Rozpatrzenie  skargi  na  działanie  Wójta  Gminy  Grunwald  w  sprawie
wypowiedzenia umowy dzierżawy części  działki  nr 63 posadowionej  w Dylewie.
5.  Rozpatrzenie petycji  w sprawie  masowych szczepień  przeciwko wirusowi SARS-
CoV-2,planowanych od 2021 r.
6.  Wolne wnioski i  zapytania.
7.  Zamknięcie obrad  
Radni  uwag nie  zgłosi l i .

Ad pkt.  3 .  Przyjęcie  protokołów z posiedzenia Komisj i  Skarg Wniosków i  Petycji :  

3.1.  Protokół  Nr 23 D /2020 z dnia 18 l is topada 2020 roku.
Przewodnicząca  Komisji  Skarg  Wniosków  i  Petycji  –  Halina  Gutowska-
poinformowała,  że  protokół  wysłany  był  radnym  na  skrzynki  posiedzenia.pl,  dostępny
jest  w  biurze  obsługi  Rady  Gminy,  zaproponowała  przyjęcie  protokołu  nr  23D/2020  z
posiedzenia  komisj i  Skarg,  Wniosków  i  Petycj i  z  dnia  18  l istopada  2020r.  bez
odczytywania.

1



Radni uwag nie zgłosi li .
Komisja Skarg Wniosków i  Petycj i  w głosowaniu jawnym,  jednogłośnie

przyjęła protokół  Nr 23 D /2020 z dnia 18 l istopada 2020 roku.
Radni uwag nie zgłosi li .

3.2. Protokół Nr 24 A /2020 z dnia 8 grudnia 2020 roku.
Przewodnicząca  Komisji  Skarg  Wniosków  i  Petycji  –  Halina  Gutowska-
poinformowała,  że  protokół  wysłany  był  radnym  na  skrzynki  posiedzenia.pl,  dostępny
jest  w  biurze  obsługi  Rady  Gminy,  zaproponowała  przyjęcie  protokołu  nr  24A/2020  z
posiedzenia  komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycj i  z  dnia  8  grudnia  2020r.  bez
odczytywania.
Radni uwag nie zgłosi li .

Komisja Skarg Wniosków i  Petycj i  w głosowaniu jawnym,  jednogłośnie
przyjęła protokół  Nr 24 A /2020 z dnia 8 grudnia 2020 roku.

Radni uwag nie zgłosi li .

Ad  pkt.4.        Rozpatrzenie  skargi  na  działanie  Wójta  Gminy  Grunwald  w  sprawie
wypowiedzenia umowy dzierżawy części działki nr 63 posadowionej w Dylewie.
Przewodnicząca  Komisji  Skarg  Wniosków  i  Petycji  –  Halina  Gutowska-  przedstawiła
złożoną skargę (zał .  nr  2) .  Zapytała,  czy radni  mają  pytania co do treści  skargi .  
Radni  uwag nie zgłosi li .  
W związku  z  tym,  że  na  posiedzeniu  komisj i  nie  pojawił  się  wójt,  r adni  wspólnie  ustal il i ,
że zostanie skierowany wniosek do Wójta Gminy składający się z  następujących pytań:
1.  Jakie  są  plany  zagospodarowania  tego  terenu  po  okresie  wypowiedzenia,  co  ma
powstać i  kiedy?

2.  W związku  z  deklaracja  wójta  na  wspólnym posiedzeniu  komisji  w  dniu  16.12.2020r. ,
że  możliwe  jest  wycofanie  wypowiedzenia  umowy  dzierżawy  i  odczekania  do  jej
zakończenia.  Proszę  o  odpowiedź,  która  wersja  jest  wiążąca,  czy złożone  wypowiedzenie
pisemne,  czy też deklaracja Wójta podczas komisj i  z  dnia 16.12.2020r.?

3.  Dlaczego  wójt  Gminy Grunwald  nie  odpowiedział  na  pismo  w sprawie  wypowiedzenia
umowy  dzierżawy  części  działki  nr  67  posadowionej  w  Dylewie  z  dnia  02.11.2021r. ,
którego nadawcą był  skarżący.

Radni wspólnie ustal il i ,  że złożą wniosek do radcy prawnego o opinię na temat:
1.  Wójt  gminy na posiedzeniu komisji  zadeklarował,  że można poczekać do końca umowy
dzierżawy  wycofując  się  z  wypowiedzenia  dzierżawy.  Co  jest  wiążące,  czy  ustna
deklaracja,  że można poczekać do końca umowy,  czy pisemne wypowiedzenie umowy.

2. Czy nie powinien wskazany zostać powód wypowiedzenia.

3. Dzierżawca złożył zapytanie do wójta pisemnie w sprawie dzierżawy w dniu 02.11.2020r. i nie 
otrzymał odpowiedzi. Czy brak odpowiedzi powoduje  zatrzymanie terminu wypowiedzenia (biegu 
sprawy).

4. Jeżeli dzierżawca złoży podanie o wydłużenie okresu dzierżawy to czy wniosek  nie powinien  
być przedstawiony Radzie Gminy, która może podjąć decyzję?

Radni więcej uwag nie zgłosili.
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Ad pkt.5.        Rozpatrzenie petycji  w sprawie             masowych szczepień przeciwko wirusowi
SARS-CoV-2,planowanych od 2021 r.
Radny-  Pan  Ryszard  Bala-  zaproponował,  aby  wystosować  pismo  do  Wójta,  które
wcześniej  przygotował (zał.  nr  3).
Radni jednogłośnie wyrazil i  zgodę.
Radni uwag nie zgłosi li .  
Ad pkt.6.  Wolne wnioski  i  zapytanie.   
Radni  ustal il i  termin  następnej  komisj i  na  dzień  16.02.2020r  na  godz.  10.00.  Termin
może  ulec  zmianie,  jeżeli  odpowiedzi  na  złożone  wnioski  nie  zostaną  udzielone  do  tego
dnia.  
Ad pkt.7.       Zamknięcie obrad.

Przewodnicząca  Komisji-  Pani  Halina  Gutowska-  wobec  zrealizowania  porządku
obrad,  Przewodnicząca  Komisji  Skarg  Wniosków  i  Petycj i  Rady Gminy  zamknęła

posiedzenie  Komi sj i .

          Protokołowała
Przewodniczący Komisji Skarg 

Wniosków i  Petycj i  

      Iwona Mikołajczak Halina Gutowska
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